

Key Fact Statement
Instant Saver Account

PRODUCT DESCRIPTION

Account Purpose	Easy way to save and access money without having to block the balance until maturity while earning return
Account Nature	Current account

PRODUCT FEATURES

Terms & Conditions	Minimum start up required to be maintained	\$ 500 or equivalent in LBP
	Available currencies	LBP & USD only
	Blocking period	Not applicable
	Transactions	Debit and credit transactions, allowed at anytime Domiciliations, loans and credit cards settlement are not allowed
	Checkbook (25 checks) issuance	Not applicable
	Statement of account	Available on a monthly basis
	Overdrafts	Not allowed The account will be overdrawn only in case of insufficient funds to debit the penalty fee upon account balance going below minimum required balance, i.e. \$500 or equivalent in LBP.
	Debit card issuance	Allowed.
	Online/ Internet banking	Available
Credit Interest	Interest Rates	Depending on the last version of the approved grid of interest applied on Instant Saver Account
	Interest payment	Calculated on a daily basis and capitalized at end of month. Automatically added to the principal. Below the minimum required balance, no interest is earned.

PRICING

Charges & Fees	Account monthly charges	Free of charge
	Statement of account	Free of charge
	Online/ Internet banking access	Free of charge
	Taxation	Interest accrued will be subject to applicable Lebanese tax (currently 7%)
Penalties	Fall below minimum required balance fees	\$ 3 or LBP 4,500 charged once at end of month
	Accidental Overdraft-LBP	Debit interest 18% +1‰ Monthly on highest overdrawn balance
	Accidental Overdraft-USD	Debit interest 15% +1‰ Monthly on highest overdrawn balance

Charges & fees of the banking operations occurring on this account follow the last version of tariffs & are correct at the time of publish January 2019. It may be subject to modification.

Credit interest rates applied on this account follow the last version of the approved grid of interest rates and can be modified at any time.

خصائص وشروط الخدمات والمنتجات
حساب Instant Saver

وصف الحساب	
وسيلة سهلة للادخار وإجراء السحوبات من دون الحاجة إلى تجميد الرصيد لغاية تاريخ الاستحقاق ومع كسب فوائد على هذا الحساب	
حساب جاري.	نوع الحساب
مميزات الحساب	
٥٠٠ د. أ. أو ما يعادله بالليرة اللبنانية	حدّ الرصيد الأدنى المطلوب الحفاظ عليه في الحساب
الليرة اللبنانية والدولار الأميركي فقط.	العملة المتوفرة
لا يوجد	مدة التجميد
عمليات السحب والإيداع، متاحة في أي وقت. توطين الفواتير، تسديد القروض وبطاقات الإئتمان غير متاحة.	العمليات المقبولة
لا يوجد	إصدار دفتر شيكات (٢٥ شيكاً)
متاحاً شهرياً	كشف حساب
غير متاحة	إمكانية تحويل الحساب إلى مدين
يتحول الحساب إلى مدين فقط في حال عدم كفاية الأموال في الرصيد لدفع الغرامة المتوجبة وذلك في حال تدنى حساب الرصيد ما دون الحد الأدنى المطلوب، أي ٥٠٠ د. أ. أو ما يعادله بالليرة اللبنانية.	
متاحة	بطاقة دفع فوري
متاحة	الخدمات المصرفية الإلكترونية
بالاستناد إلى آخر شبكة فوائد معتمدة من البنك لحساب Instant Saver .	معدّلات الفائدة
تحتسب يومياً وتضاف على الرصيد المتوفر في نهاية الشهر.	تسديد الفائدة
تلقائياً، سواء تضاف إلى أصل المبلغ أو يمكن تحويلها إلى حساب جارٍ آخر	الفائدة المكتسبة
بحسب تقلّب الرصيد المتوفّر زيادةً أو نقصاناً	تعديل الفائدة
الرسوم المترتبة على الحساب	
لا يوجد	الرسوم الشهرية المترتبة على الحساب
مجاني	كشف حساب
مجاني	الحصول على الخدمات المصرفية الإلكترونية
تخضع الفوائد المتراكمة إلى الضريبة اللبنانية الواجبة التطبيق (حالياً بنسبة ٥٪)	الرسوم الضريبية
٣ د. أ. أو ٤,٥٠٠ ل. ل. تترتّب مرة واحدة في آخر الشهر	إذَا أصبح رصيد الحساب دون الحد الأدنى المطلوب
الرسوم وعمولات العمليات المصرفية التي تحصل على هذا الحساب تتبع الإصدار الأخير للرسوم، وهي صحيحة في وقت نشرها، أي كانون الثاني ٢٠١٩، وبالتالي قد تتعدل.	
يتم تعديل معدّلات الفائدة الدائنة المترتبة على هذا الحساب بحسب الإصدار الأخير المعتمد لشبكة الفوائد ويتم تعديل معدّلات الفوائد بناءً على ذلك.	